
ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

konaného dňa  26.06.2019 

 

V Slovenskej Vsi 08.07.2019 

 

Prítomní: Stanislav Gallik, starosta obce 

Mgr. Marta Baňkosová, Ján Kovalčík, Mgr. Martin Kovalčík, JUDr. Sylvia 

Leščáková, Ing. Monika Mazureková,  Martin Pisarčík 

 

Ďalší prítomní: Bc. Martin Hoffman, hlavný kontrolór obce,  

  PhDr. Jana Hanigovská, riaditeľka ZŠ s MŠ Slovenská Ves 

Program : 

 

 

 

K bodu 1 - Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Rokovanie OZ otvoril a viedol p. Stanislav Gallik – starosta obce. Privítal prítomných.  

 

K bodu – 2 Určenie zapisovateľa 

Za zapisovateľku z rokovania OZ bola určená  Mgr. Gabriela Kapolková. 

 

K bodu 3 – Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie  – za overovateľov 

zápisnice boli určení Ján Kovalčík, Mgr. Martin Kovalčík.  

 

Za členov návrhovej komisie boli zvolení  Mgr. Marta Baňkosová a Ing. Monika Mazureková.  

 

Uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi  v o l í  Mgr. Martu Baňkosovú a Ing. Moniku Mazurekovú za 

členov návrhovej komisie. 

 

Hlasovanie: 

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská    

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   

 

Schválenie Programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Uznesenie:   

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi     

 

s ch v a ľ u j e     v súlade s § 12 ods. 4,5 zákona č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov 

navrhovaný Program zasadnutia 



 

Hlasovanie: 

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská    

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   

 

Doplnenie programu zasadnutia OZ o:  

- Prekleňovací úver pre realizáciu projektu: „Sanácia miesta s nezákonne umiestneným 

odpadom v obci Slovenská Ves“ 

- Dávid Galschneider, Podhorany 63 – Žiadosť o súhlas s vypracovaním Doplnku k ÚP 

 

Uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi     

 

s ch v a ľ u j e     doplnenie programu o: 

 

- Prekleňovací úver pre realizáciu projektu: „Sanácia miesta s nezákonne umiestneným 

odpadom v obci Slovenská Ves“ 

- Dávid Galschneider, Podhorany 63 – Žiadosť o súhlas s vypracovaním Doplnku k ÚP 

 

Hlasovanie: 

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská    

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   

 

K bodu 4–Kontrola plnenia uznesení 
Starosta obce p. Stanislav Gallik informoval prítomných že z predchádzajúceho zasadnutia nám 

vyplynula povinnosť uzavrieť zmluvu s víťazným uchádzačom VO súťaže na prenájom nebytových 

priestorov p. Marošom Budzákom, Slovenská Ves 292 – zmluva bola uzatvorená dňa 24.05.2019. 

Uzn. 34/2019 - Zámenná zmluva s ECAV Slovenská Ves – zmluva je vypracovaná, t.č. má to p. 

farárka na preštudovanie. 

 

 

K bodu 5 - Správa o kontrole vykonanej hlavným kontrolórom obce Slovenská Ves 

 

 

Dňa 13.06.2019 bola doručená Správa z kontroly vykonanej hlavným kontrolórom obce týkajúcej sa 

kontroly pokladne obce Slovenská Ves – výdavkov v hotovosti za obdobie 01/2019 – 04/2019. 



Podľa predloženej správy – kontrolou neboli zistené rozdiely medzi fyzickým a účtovným stavom 

pokladničnej hotovosti ani porušenie zákona. 

 
Uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi 

b e r i e    n a     v e d o m i e 

Správu z kontroly vykonanej hlavným kontrolórom obce  týkajúcej sa Kontroly pokladne obce 

Slovenská Ves – výdavkov v hotovosti. 
 
Hlasovanie: 

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská    

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   

 

K bodu 6 - Stanovisko hlavného kontrolóra obce Slovenská Ves k Návrhu záverečného účtu za 

rok 2018 

   

Hlavný kontrolór obce informoval prítomných, že podľa § 18f ods. 1 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. 

hlavný kontrolór vypracúva odborné stanoviská k návrhu rozpočtu obce a k návrhu záverečného účtu 

obce pred jeho schválením v obecnom zastupiteľstve. Tiež konštatoval, že odporúča Záverečný účet 

schváliť bez výhrad. 

 

Na zasadnutie prišla  poslankyňa Ing. Ivana Horská.  

 

Uznesenie:  

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi  

berie na vedomie   Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu záverečného účtu Obce 

Slovenská Ves za rok 2018. 

 

Hlasovanie: 

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská *   

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   
 

 

 

 



K bodu 7 – Záverečný účet obce Slovenská Ves a rozpočtové hospodárenie za r. 2018 

Starosta obce informoval prítomných, že k 13.06.2019 bol vykonaný audit účtovnej závierky za rok 

2018. Audit bol taktiež vykonaný aj v ZŠ s MŠ. Opatrenia, ktoré vyplynuli pri vykonávaní auditu, 

audítorka uviedla v Liste odporúčaní zvlášť pre Obec Slovenská Ves aj pre ZŠ s MŠ Slovenská Ves.  

Nezávislá audítorka v závere  Správy  konštatovala, že Obec Slovenská Ves konala v súlade 

s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. 

Uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi  

 

berie na vedomie správu audítora za rok 2018. 

 

Hlasovanie: 

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská *   

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   
 

Uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi  

 

schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

 

Hlasovanie:  

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská *   

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   
 

Uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi  

schvaľuje prevod prebytku finančných prostriedkov vo výške 72 377,59 € do rezervného 

fondu. 

 

 



Hlasovanie:  

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská *   

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   
 

Uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo  

 

schvaľuje použitie finančných prostriedkov rezervného fondu vo výške 83 827,93 € na 

čerpanie kapitálových výdavkov – rekonštrukcia a výstavba miestnych komunikácií. 

 

Hlasovanie:  

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská *   

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   
 

K bodu 8 - Konsolidovaná účtovná závierka 

 

Starosta obce informoval, že podľa § 22a zákona č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších 

predpisov je povinnosťou obce vykonať konsolidovanú účtovnú závierku.  

Uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi  

berie na vedomie informáciu o výročnej správe ku konsolidovanej účtovnej závierke Obce Slovenská 

Ves za r. 2018 a jej overení audítorom 

 

Hlasovanie:  

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská *   

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   
 

 



 K bodu 9 - Kúpa osobného automobilu 
 

Osobné motorové vozidlo SUZUKI bolo zakúpené v roku 2011. Má najazdených 148 000 km. T.č. 

evidujeme vyššie náklady na opravy a z uvedeného dôvodu obec plánuje zakúpiť nové osobné 

motorové vozidlo KIA SPORTAGE. Finančné prostriedky na splátku na jeden rok máme 

narozpočtované.  Poslankyňa Ing. Ivana Horská sa opýtala, že na aké pracovné cesty sa auto využíva, 

nakoľko zastáva názor, že 8 r. auto nie je staré na ktorom by sa nedalo jazdiť a radšej tie peniaze by sa 

mohli použiť na výstavbu chodníkov.  Poslankyňa JUDr. Leščáková  tiež zastáva názor že 150 000 

najazdených km nie je veľa a ešte 2-3 roky by vydržalo. Pán starosta k veci uviedol, že na opravy bolo 

minulý rok použitých cca 2500 € a tým, že pri schvaľovaní rozpočtu bolo narozpočtovaných na 

splátku na jeden rok, nekupovali sa ani pneumatiky. Ďalej p. poslankyňa Ing. Ivana Horská sa opýtala, 

že   prečo práve túto značku plánuje obec zakúpiť, či sa nedá niečo lacnejšie... K tomu p. starosta 

uviedol, že KIA je partnerom Zmosu, pri kúpe ponúkajú zľavu 17,5%. Poslanci Kovalčíkovci 

zastávajú názor, že 150000 km jazdených jednou osobou a viacerými osobami je rozdiel  a tiež, ak sa 

má ísť do kúpy nového automobilu, tak iste je vhodnejšie kúpiť už bezpečnejšie a ktoré sa na dlhých 

cestách nepokazí. 

 
Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi 

 

schvaľuje kúpu nového osobného automobilu v celkovej hodnote do 25 000 €. 

 

Hlasovanie:  

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská  *  

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková  *  

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík   * 
 

K bodu 10 -  Prerokovanie a schválenie Návrhu VZN č. 1/2019 o určení miesta a času 

zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Slovenská Ves. 
 

Návrh VZN bol prepracovaný – Zriaďovateľ môže upraviť miesto a čas zápisu dieťaťa – bol  upravený 

čl. III. – Miesto a čas zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky  v základnej škole – 

Zápis dieťaťa sa koná každý rok v utorok, stredu a vo štvrtok druhého úplného aprílového týždňa, 

ktorý predchádza začiatku školského roka, v ktorom má dieťa začať plniť povinnú školskú dochádzku 

v čase od 13.00 hod. do 16.00 hod. Návrh VZN č. 1/2019 bol zverejnený na internetovej stránke obce 

a na úradnej tabuli obce od 04.06.2019. K VZN bola riaditeľkou školy vznesená pripomienka, aby sa 

zápis konal každý rok v utorok, stredu a vo štvrtok prvého úplného aprílového týždňa. Poslanci 

s týmto návrhom súhlasili a prijali uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi  

 

schvaľuje VZN č. č. 1/2019 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Slovenská Ves. 
 

 



 

Hlasovanie:  

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská *   

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   
 

K bodu 11- Prerokovanie a schválenie Návrhu VZN č. 2/2019 o určení výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienok úhrady 

v školskej jedálni, ktorej zriaďovateľom je Obec Slovenská Ves. 

 
V súlade so zmenami  vo finančných pásmach na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových 

kategórií stravníkov s platnosťou od 1.9.2019 predkladáme návrh VZN o stravovaní v školskej jedálni 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Slovenská Ves. Finančné pásmo je zhodné pre všetky vekové 

kategórie stravníkov v príslušnom zariadení školského stravovania. Podľa ods. 8 a 9 § 140 a ods. 4 a 5 

§ 141 zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov zákonný zástupca dieťaťa alebo žiaka uhrádza výšku 

finančného príspevku na stravovanie vo výške nákladov na nákup potravín podľa vekových kategórií 

stravníkov a na úhradu režijných nákladov, ak tak určí zriaďovateľ. Zároveň sa niektorým stravníkom 

dotuje strava (1,20 €/jedlo). Dospelým stravníkom sa aplikuje úhrada za stravovanie podľa jednotne 

zvoleného finančného pásma pre príslušné zariadenie školského stravovania vo výške celkových 

nákladov na potraviny a režijných nákladov na výrobu jedného jedla ako pre vekovú kategóriu 

stravníkov 15-19 ročných s akceptovaním úpravy podľa § 152 Zákonníka práce (časť uhrádza 

zamestnávateľ). 

Predmetný Návrh bol zverejnený na internetovej stránke obce a na úradnej tabuli obce od 04.06.2019 

a k Návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi  

 

schvaľuje VZN č. č. 2/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výšky 

príspevku na režijné náklady a podmienok úhrady v školskej jedálni, ktorej zriaďovateľom je 

Obec Slovenská Ves. 

 

Hlasovanie:  

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská *   

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   



 

K bodu 12 - Prerokovanie a schválenie Návrhu VZN č. 3/2019 o čistote a o ochrane verejnej 

zelene  

 

Návrh VZN č. 3/2019 o čistote a o ochrane verejnej zelene bol spracovaný nakoľko obec je povinná 

mať spracované a prijaté predmetné nariadenie. Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli obce a na 

internetovej stránke obce od 04.06.2019. K Návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi  

 

schvaľuje VZN č. č. 3/2019 o čistote a o ochrane verejnej zelene. 

 

Hlasovanie:  

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská *   

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   
 

K bodu 13 - Prerokovanie a schválenie Návrhu VZN č. 4/2019 o organizácii miestneho referenda  

 

Návrh VZN č. 4/2019o organizácii miestneho referenda bol spracovaný nakoľko obec je povinná mať 

spracované a prijaté predmetné nariadenie. Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli obce a na 

internetovej stránke obce od 04.06.2019. K Návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi  

 

schvaľuje VZN č. č. 4/2019 o  organizácii miestneho referenda  

 

Hlasovanie:  

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská *   

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   

 

 

 



K bodu 14 – Maroš Budzák Slovenská Ves 292 – Žiadosť o schválenie otváracích hodín 

Dňa 29.05.2019 bola obci doručená žiadosť p. Maroša Budzáka Slovenská Ves 292 o schválenie 

otváracích hodín reštauračno-pohostinského zariadenia  Bistro. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi  

 

schvaľuje otváracie hodiny v prevádzke Bistro nasledovne: 

 

pondelok   od 13.00 hod. do 22.00 hod. 

utorok  od 13.00 hod. do 22.00 hod. 

streda  od 13.00 hod. do 22.00 hod. 

štvrtok  od 13.00 hod. do 22.00 hod. 

piatok  od 13.00 hod. do 01.00 hod. 

sobota  od 13.00 hod. do 01.00 hod. 

nedeľa  od 13.00 hod. do 22.00 hod.  

 

Hlasovanie:  

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská *   

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   

 

 

K bodu – doplnenie programu - Prekleňovací úver pre realizáciu projektu: „Sanácia 

miesta s nezákonne umiestneným odpadom v obci Slovenská Ves“ 

 
Starosta obce informoval prítomných, že súhlas na prijatie úveru žiadame z dôvodu predfinancovania 

platby NFP pre projekt „Sanácia miesta s nezákonne umiestneným odpadom v obci Slovenská Ves“. 

O tejto skutočnosti bližšie informoval na pracovnom stretnutí poslancov v pondelok 24.06.2019. 

Požiadali sme o ponuku Slovenskú sporiteľňu aj VÚB. Zatiaľ nám bola doručená ponuka iba zo 

sporiteľne – ročný úrok je 0,79 %.  

 

Uznesenie : 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Slovenská Ves 

 

súhlasí 

 

A) s prijatím úveru vo výške max. 58100,- EUR od Slovenskej sporiteľne a.s. za účelom 

predfinancovania platby nenávratného finančného príspevku projektu „Sanácia miesta s 

nezákonne umiestneným odpadom v obci Slovenská Ves“ 

B) so zabezpečením poskytnutého úveru formou zriadenia záložného práva k pohľadávke 

z dotačného účtu pre úhradu nenávratného finančného príspevku. 

 

 

 



Hlasovanie:  

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská *   

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   

 

 

K bodu – doplnenie programu - Dávid Galschneider, Podhorany 63 – Žiadosť o súhlas 

s vypracovaním Doplnku k ÚP 

 

Pán Dávid Galschneider, Podhorany 63 požiadal obec o preklasifikovanie pozemku ešte vo februári 

2019. Obec ho listom informovala, že je potrebné vypracovanie Doplnku k ÚP na náklady žiadateľa. 

Nakoľko v súčasnosti Obec zabezpečuje prostredníctvom architektonického štúdia ADM Košice 

spracovanie Doplnku k ÚP obce Slovenská Ves  bolo by vhodné, aby Doplnky, ktoré sa spracovávajú 

súkromnými osobami aj v iných lokalitách obce a ktoré obec nezastrešuje sa podali na schválenie do 

Prešova pod hlavičkou Obce Slovenská Ves. Na základe vyššie uvedeného p. Galschneider opätovne 

podal žiadosť o súhlas k vypracovaniu Doplnku k ÚP – na pozemku parc. č. KN- C 261/5, k.ú. 

Slovenská Ves plánuje postaviť si RD. Predmetný pozemok je v zmysle ÚP obytnej zóny Slovenská 

Ves schváleného Radou ONV uzn. č. 153 dňa 12.07.1985 určený na občiansku vybavenosť.   

 

Uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo v Slovenskej Vsi  

 

s ú h l a s í      s vypracovaním dokumentu „ Zmena a Doplnok  UPN-O Slovenská Ves– Dávid 

Galschneider, Podhorany 63“.  

Obecné zastupiteľstvo v súlade s § 19 stavebného zákona zároveň určuje, že náklady na 

obstarávateľskú činnosť a spracovateľskú činnosť „Zmeny a doplnku  UPN-O Slovenská Ves – Dávid 

Galschneider, Podhorany 63“ bude uhrádzať navrhovateľ, ktorého výhradná potreba vyvolala toto 

obstaranie. S touto povinnosťou navrhovateľ v plnom rozsahu súhlasí.  

Toto uznesenie nie je súhlasom ani predbežným súhlasom k schváleniu Zmeny a Doplnku  UPN-O 

Slovenská Ves. 

 

Hlasovanie:  

 Za  Proti Zdržal sa 

Mgr. Marta Baňkosová *   

Ing. Ivana Horská *   

Ján Kovalčík *   

Mgr. Martin Kovalčík *   

JUDr. Sylvia Leščáková *   

Ing. Monika Mazureková *   

Mgr. Martin Pisarčík *   
 

K bodu 15 – Rôzne 

Zasadnutia sa zúčastnil aj p. Hudaček z Lendaku, ktorý požiadal Obec o súhlas k vypracovaniu 

Doplnku k ÚP. Poslancov informoval, že vlastní pozemok vedľa p. Pospíšila. K žiadosti  nepredložil 



žiadny nákres nakoľko chcel isť do spracovania Doplnku s p. Pospíšilom a jeho návrhu by sa 

prispôsobil. V súčasnosti ani blízkej budúcnosti stavať neplánuje. Jeho predstava je taká, že keď sa ÚP 

v obci spracováva, aby boli do Zmien zahrnuté viaceré pozemky prípade lokality a tým by sa aj 

finančné prostriedky za spracovanie prerozdelili medzi jednotlivých vlastníkov pozemkov. Pán 

starosta k tejto veci uviedol, že Doplnok č. 5 k ÚP obce Slovenská Ves aj Doplnok p. Pospíšila a p. 

Galschneidera je už spracovaný a pôjde to už na pripomienkovanie, nie je možné už sa zaoberať sa 

spracovaním ďalšieho doplnku nakoľko celý proces by sa predĺžil. 

Pán starosta predložil poslancom na pracovnom stretnutí návrhy Zmeny a Doplnku č. 5 ÚPN-O 

Slovenská Ves  

-  lokalita A – situovanie nových obytných plôch pre výstavbu rodinných domov na južnom 

okraji zastavaného územia obce (smer Bušovce) 

- lokalita B – zmena navrhovaných funkčných plôch občianskej vybavenosti a polyfunkčnej 

zástavby (občianska vybavenosť a obytné plochy rodinných domov) na obytné plochy pre 

výstavbu rodinných domov na severnom okraji zastavaného územia obce oproti 

hospodárskemu dvoru (smer Spišská Stará Ves) 

- lokalita C Vygoda – úprava regulatívu typu materiálu strešnej krytiny na objektoch 

a rozšírenie rekreačnej funkcie v danej lokalite 

 

Zasadnutia sa zúčastnil aj p. PhDr. Jozef Smrek, spoluautor Doplnku ÚPD obce Slovenská 

Ves – časť Kamence - Vygoda“, aby bližšie informoval o Doplnku – časť Kamence – Vygoda. 

(čo bolo vybudované, na čom sa pracovalo)   

Podľa schváleného Doplnku v I. etape bola plánovaná výstavba 23 dreveníc, trafostanice, 

vodojemu, ČOV. V II. etape bola plánovaná výstavba 37 dreveníc a k nim príslušná 

infraštruktúra a výstavba druhej ČOV. V III. etape bola plánovaná výstavba kempu – goralskej 

koliby, motorestu  a výstavba malého majera. Na zasadnutí p. poslankyňa Mgr. Baňkosová 

vyjadrila nespokojnosť so stavom ako vyzerá „projekt Vygoda“ po realizácii projektu (po 14 

rokoch), nakoľko nekorešponduje s pôvodným zámerom. 

 

Poslanci OZ odobrili Návrh Zmeny a Doplnku č. 5 ÚPN-O Slovenská Ves pre lokalitu A, B 

a C bez rozšírenia rekreačnej funkcie v danej lokalite.  

Poslankyňa JUDr. Leščáková informovala, že jej bol doručený list – anonym ohľadom 

zrušenia terénnej sociálnej práce v našej obci. Pán starosta k predmetnej veci uviedol, že 

Projekt Terénna sociálna práca v obci končí dňa 30.06.2019. Na projekt nie je vyhlásená nová 

výzva  a obec sa do ďalšieho projektu neplánuje zapojiť. 

Na záver p. starosta informoval prítomných:  

-  na exekúciách bolo vymožených 7 150 €, 

- poďakoval prezidentovi hasičov pri zásahu v obci minulý týždeň  

- informoval o projekte Wifi pre Teba v našej obci. 

Na záver poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

Zapísala: Gabriela Kapolková, Mgr. 

         Stanislav Gallik , v.r. 

            starosta obce 

Overovatelia:  v.r. 16.07.2019 

Ján Kovalčík   ............................................ 

   v.r. 16.07.2019 

Martin Kovalčík ............................................ 

 



 

 


